
ZAPISNIK  8. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA FILOZOFSKE 
FAKULTETE 

 
 
Kraj: Aškerčeva 2, Modra soba FF 
 
Datum: 23. april 2008, začetek seje ob 15.00  
 
Prisotni svetniki: Anže Perne, Jure Janet, Barbara Spreiz, Mart D. Buh (po 
pooblastilu Maje Peharc), Sanda Škoro, Petra Jordan, Alja Pincolič, Adrijana 
Starman, Ajda Pfifer (odhod 16.50), Uroš Martinčič (po pooblastilu Blaža Jemca), 
Mateja Hergan, Tanja Kovačič, Urša Lutman, Maja Golob, Vida Gravnar, Ana 
Sredenšek, Tomaž Geržeta, Blaž Orehek in Polonca Šeško 
 
Prisotni ostali: Maja Zupan, Igor Dražetić in David Kožuh 
 

 
Dnevni red: 
 

1. Potrditev zapisnikov 7. redne seje, 10., 11. in 12. dopisne seje  
2. Akreditacija dvodisciplinarnega prvostopenjskega študijskega programa 

Portugalščina in književnosti v portugalskem jeziku in ustanovitev Katedre 
za portugalski jezik - podpora študentov  

3. Volitve (Komisija za kakovost, Komisija za tutorstvo, Upravni odbor)  
4. Študentska mnenja o pedagoškem delu visokošolskih učiteljev in sodelavcev  
5. Sofinanciranje projektov  
6. Poročilo prodekana študenta 
7. Razno 

 

 
 
Ad 1.  
 
Sklep: ŠSFF potrjuje zapisnike 7. redne ter 10., 11. in 12. dopisne seje. 
 
Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 
Ad 2.  
 
Anže Perne je prebral utemeljitev za vzpostavitev Katedre za portugalski študij in 
študija portugalskega jezika ter prosil svetnike za razpravo o teži in pomembnosti 
ustanovitve portugalske katedre. Študentsko podporo bi v obliki dopisa poslali na 
veleposlaništvo in druge ustanove. Svetniki so se strinjali, da bi bilo najboljše, če 
ŠSFF glasuje o podpori in pošlje dopis samo pristojnim osebam znotraj FF, ki bi ga 
nato lahko posredovali ostalim institucijam. V razpravi so sodelovali Mart D. Buh, 
Sanda Škoro, Alja Pincolič, Anže Perne in Barbara Spreiz. 
 
Sklep: ŠSFF podpira ustanovitev Katedre za portugalski jezik v okviru Oddelka 
za romanske jezike in knjiţevnosti. 



 
Glasovanje: ZA 18         PROTI 0          VZDRŢANIH 1 
 
 
Ad 3.  
 
Volitve v Komisijo za kakovost, Komisijo za tutorstvo in Upravni odbor FF.  
 
Volitve predstavnika študentov v Komisiji za kakovost: 
 
Kandidira Ana Sredenšek. 
 
Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 
Za novo predstavnico študentov v Komisiji za kakovost je bila izvoljena Ana 
Sredenšek. 
 
 
Volitve predstavnika študentov v Komisiji za tutorstvo: 
 
Kandidira Maja Peharc. 
 
Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 
Za novo predstavnico študentov v Komisiji za tutorstvo je bila izvoljena Maja 
Peharc. 
 
 
Volitve predstavnika študentov v UO FF: 
 
Kandidira Barbara Spreiz. 
 
Glasovanje: ZA 18         PROTI 0          VZDRŢANIH 1 
 
Za novo predstavnico študentov v UO FF je bila izvoljena Barbara Spreiz. 
 
 
Ad 4.  
 
Prva je mnenja predstavila Tanja Kovačič z Oddelka za etnologijo in kulturno 
antropologijo. 
 
Sklep: ŠSFF potrjuje pozitivno mnenje o pedagoškem delu Dana Podjeda, ki je 
zaprosil za ponovno izvolitev v naziv asistenta za področje kulturne 
antropologije. 
 
Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 



Mnenja Oddelka za psihologijo je predstavila Urša Lutman. 
 
Sklep: ŠSFF potrjuje pozitivno mnenje o pedagoškem delu dr. Roberta Mastena, 
ki je zaprosil za izvolitev v naziv docenta za področje klinične psihologije. 
 
Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 
 
Sklep: ŠSFF potrjuje pozitivno mnenje o pedagoškem delu mag. Katje Depolli 
Steiner, ki je zaprosila za ponovno izvolitev v naziv asistentke za področje 
pedagoške psihologije. 
 
Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 
 
Mnenje Oddelka za primerjalno in splošno jezikoslovje je predstavila Vida Gravnar. 
 
Sklep: ŠSFF potrjuje pozitivno mnenje o pedagoškem delu dr. Marine Zorman, 
ki je zaprosila za izvolitev v naziv docentke za področje primerjalnega 
jezikoslovja. 
 
Glasovanje: ZA 6          PROTI 0          VZDRŢANIH 13 
 
SKLEP NI SPREJET. Nesprejetje sklepa je med svetniki sprožilo razpravo o 
smiselnosti glasovanja o pedagoških mnenjih, pojavila so se vprašanja o nadaljnjem 
postopanju. ŠSFF bo o zadevi razmislil in glasovanje pozitivnem mnenju dr. Marine 
Zorman ponovil na naslednji redni seji.  
 
 
Mnenje Oddelka za muzikologijo je predstavila Ana Sredenšek. 
 
Sklep: ŠSFF potrjuje pozitivno mnenje o pedagoškem delu dr. Matjaţa Barba, ki 
je zaprosil za ponovno izvolitev v naziv izrednega profesorja za področje 
muzikologije. 
 
Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 
 
Mnenja Oddelka za slovenistiko je predstavila Petra Jordan. 
 
Sklep: ŠSFF potrjuje pozitivno mnenje o pedagoškem delu dr. Marije Stanonik, 
ki je zaprosila za izvolitev v naziv redne profesorice za področje slovenske 
knjiţevnosti. 
 
Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 
Sklep: ŠSFF potrjuje pozitivno mnenje o pedagoškem delu dr. Aleksandra 
Bjelčeviča, ki je zaprosil za ponovno izvolitev v naziv docenta za področje 
slovenske knjiţevnosti. 
 



Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 
Sklep: ŠSFF potrjuje pozitivno mnenje o pedagoškem delu dr. Mojce Smolej, ki 
je zaprosila za izvolitev v naziv docentke za področje slovenskega jezika. 
 
Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 
Sklep: ŠSFF potrjuje pozitivno mnenje o pedagoškem delu dr. Hotimirja 
Tivadarja, ki je zaprosil za ponovno izvolitev v naziv asistenta za področje 
slovenskega jezika. 
 
Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 
 
O pedagoškem delu Mojce Nidorfer Šiškovič so bile zbrane ocene, vendar pa ŠSFF 
ne ve, na kakšen način se je to zgodilo. Zato je predsednik ŠSFF Anže Perne 
predlagal sklep, da se ŠSFF pozanima o načinu zbiranja rezultatov anket. 
 
Sklep: ŠSFF se bo pozanimal o tem, kakšen je bil postopek zbiranja rezultatov 
anket o pedagoški usposobljenosti Mojce Nidorfer Šiškovič. 
 
Glasovanje: ZA 15         PROTI 2          VZDRŢANIH 2 
 
 
Mnenja Oddelka za pedagogiko in andragogiko je predstavila Mateja Hergan. 
 
Sklep: ŠSFF potrjuje pozitivno mnenje o pedagoškem delu dr. Mojce Kovač 
Šebart, ki je zaprosila za izvolitev v naziv redne profesorice za področje 
pedagoške sociologije. 
 
Glasovanje: ZA 17         PROTI 0          VZDRŢANIH 2 
 
Sklep: ŠSFF potrjuje pozitivno mnenje o pedagoškem delu dr. Petre Mrvar, ki je 
zaprosila za izvolitev v naziv docentke za področje šolske pedagogike. 
 
Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 
  
Sklep: ŠSFF potrjuje pozitivno mnenje o pedagoškem delu Damijana Štefanca, 
ki je zaprosil za ponovno izvolitev v naziv asistenta za področje didaktike in 
kurikularnih teorij. 
 
Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 
 
Barbara Spreiz je predstavila mnenja Oddelka za azijske in afriške študije. 
 
Sklep: ŠSFF potrjuje negativno mnenje o pedagoškem delu dr. Mitje Sajeta, ki 
je zaprosil za izvolitev v naziv rednega profesorja za področje sinologije. 
 



Glasovanje: ZA 18         PROTI 0          VZDRŢANIH 1 
 
Sklep: ŠSFF potrjuje pozitivno mnenje o pedagoškem delu dr. Nicolaija Jeffsa, 
ki je zaprosil za ponovno izvolitev v naziv asistenta za področje sociologije 
kulture. 
 
Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 
Sklep: ŠSFF potrjuje pozitivno mnenje o pedagoškem delu mag. Mateje 
Petrovčič, ki je zaprosila za izvolitev v naziv asistentke za področje sinologije. 
 
Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 
Sklep: ŠSFF potrjuje pozitivno mnenje o pedagoškem delu dr. Nataše Vampelj 
Suhadolnik, ki je zaprosil za izvolitev v naziv docentke za področje sinologije. 
 
Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 
Mnenja Oddelka za prevajalstvo je predstavil Jure Janet. 
 
Sklep: ŠSFF potrjuje pozitivno mnenje o pedagoškem delu Darje Fišer, ki je 
zaprosila za ponovno izvolitev v naziv asistentke za področje prevodoslovja. 
 
Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 
Sklep: ŠSFF potrjuje pozitivno mnenje o pedagoškem delu mag. Roberta Čampe, 
ki je zaprosil za ponovno izvolitev v naziv lektorja za področje nemškega 
jezika. 
 
Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 
Sklep: ŠSFF potrjuje pozitivno mnenje o pedagoškem delu spec. Nataše Logar, 
ki je zaprosila za ponovno izvolitev v naziv lektorice za področje tolmačenja. 
 
Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 
Sklep: ŠSFF potrjuje pozitivno mnenje o pedagoškem delu dr. Silvane Orel Kos, 
ki je zaprosila za ponovno izvolitev v naziv docentke za področje 
prevodoslovja. 
 
Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 



Ad 5. 
 
FK ŠSFF je predlagala sofinanciranje sledečih projektov: 

 Sofinanciranje revije Profil na Oddelku za arheologijo v višini 150,00 €. 

 Sofinanciranje ekskurzije v Bolgarijo študentov Oddelka za arheologijo v višini 
200,00 €. 

 Sofinanciranje ekskurzije na avstrijsko Štajersko študentov Oddelka za um. 
zgodovino v višini 150,00 €. 

 Sofinanciranje delovno-motivacijskega vikenda študentov Oddelka za 
romanistiko v višini 100,00 €. 

 Sofinanciranje predstave španske gledališke skupine Oddelka za romanistiko v 
višini 100,00 €. 

 Sofinanciranje revije alleMANIAK študentov Oddelka za germanistiko v višini 
100,00 €. 

 Sofinanciranje motivacijsko-delovnega vikenda študentov Oddelka za 
pedagogiko in andragogiko v višini 200,00 €. 

 Sofinanciranje revije Klio študentov Oddelka za zgodovino v višini 200,00 €. 

 Sofinanciranje revije Englist študentov Oddelka za anglistiko in amerikanistiko v 
višini 200,00 €. 

 Sofinanciranje promocijske zgibanke ŠSFF & ŠOFF v višini 181,35 €. 
 

Poleg naštetih projektov pa FK ŠSFF predlaga še, da nameni ŠSFF za organizacijo 
Študentskih dni FF do 500,00 €. Polovico stroška organizacije pa krije UO ŠOFF. 
 
Sklep: ŠSFF potrjuje sofinanciranje projektov tako, kot je predlagala FK ŠSFF. 
 
Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 
Sklep: ŠSFF nameni za organizacijo Študentskih dni FF do 500,00 €. 
 
Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 
 
Ad 6. 
 
Na FF je odbor za pripravo zaključne prireditve podelitve diplom ostal brez enega 
člana, saj je Sanja Radošević odstopila iz te skupine in jo mora zato nekdo 
nadomestiti. Mart je predlagal Petro Jordan, ki se je s tem strinjala.. 
Predsednik skupine DSDSA ŠSFF je pripravil predlog prenovljenih aktov in pravil 
ŠSFF, pripravil pravilnik o finančnem delovanju ter sestavil poslovnik in pravilnik 
študentskega sveta FF o volitvah. Ko bo skupina sprejela končne verzije aktov, jih 
bo dala v glasovanje ŠSFF.  
V petek pridejo na obisk študentje in profesorji iz zagrebške FF na športne igre. 
Zagrebčane bodo sprejeli Mart, Sanda, Anže, Maja Z. in Barbara. 
Na FF že imamo urejeno ločeno zbiranje odpadkov, kmalu pa bomo imeli še ločene 
zbiralnike papirja in plastike. 
Kmalu bo zaživel tudi Klub alumnov, Biba Starman pa je poročala o delovanju 
tutorstva za študente s posebnimi potrebami: uredili bodo poti za slepe in 



slabovidne, znižali tipke v dvigalih, nakupili računalniške opreme z braillovo vrstico 
za slepe in slabovidne.  
Pripravlja se tudi angleški prevod priloge k diplomi. Mart je poleg tega dal poziv, 
da se organizira ogled in preveri inventar za uporabo učilnic na Aškerčevi 1, ker 
prostori že celo večnost samevajo in bi bilo dobro, da se končno dajo v uporabo.   
Blaž Orehek je vprašal kako je s tem, da bi na študentske izkaznice napisali smer 
študija, vendar to ni v pristojnosti FF, temveč UL.  
 
Sklep: ŠSFF se seznanja s poročilom prodekana študenta in pobudami svetnikov. 
 
Glasovanje: ZA 19         PROTI 0          VZDRŢANIH 0 
 
 
Ad 7. 
 
Pod razno je Sanda Škoro vprašala, kaj se dogaja s skupino za prenovo spletnih 
strani, ker so strani FF v poraznem stanju. Predstavnik študentov v Delovni skupini 
za prenovo spletne strani je povedal, da bodo strani v bodoče prevedene v 
angleščino ter tudi v druge svetovne jezike. 
Računalniki v kleti bodo do konca tedna vsi priklopljeni, odprta je tudi Kamra, kjer 
pa bodo na računalnike namestile še dodatna varovala, da se ne bodo nanj nalagale 
neprimerne vsebine.  
Pojavila so se tudi določena vprašanja glede kamere ŠSFF, ki so si jo študenti 
filozofije sposodili za ekskurzijo v Italijo, vrnili pa so jo nekoliko obtolčena in 
poškodovana. Mateja Hergan je povedala, da ona na ekskurzijo ni upravljala s 
kamero ter da je zvedela, da se je nekdo s kamero zaletel v zid. Predsednik ŠSFF je 
povedal, se je ta razlaga nekoliko neverjetna (glede na poškodbe). Barbara je 
predlagala, da bi moral vsak, ki prevzame kamero po uporabi napisati poročilo o 
tem, kaj se je z njo dogajalo in kjer bi zapisal morebitne poškodbe kamere. V 
vsakem primeru pa se mora kamera čim prej zavarovati. Tajnik bo pripravil izjavo o 
odgovornosti in vsak, ki si bo sposodil kamero jo bo moral podpisati.  
 

 
Seja je bila zaključena ob 17.00 
 
 
 
 
Jure Janet, tajnik ŠSFF 
 
 
 
 
Anže Perne, predsednik ŠSFF 
 
 
 
V Ljubljani, 23. 4. 2008 
  


